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P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XXI/2012 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  30 maja  2012 r. 
         

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG 

6. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie   międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

8. Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2011 rok; 

a) odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze o przedłożonym przez Wójta Gminy Zwierzyn sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2011 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy 

Zwierzyn, 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu 

Gminy Zwierzyn za 2011r. i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Zwierzyn w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn, 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze  o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi, 

d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok, 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z 

tytułu wykonania budżetu za 2011 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, stanowiącej działkę 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 143 położoną w obrębie Żółwin o powierzchni 

0,03 ha, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2012r. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zamknięcie XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XXI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
00 

otworzyła Stefania Sierocińska 
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przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Następnie przewodnicząca powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

         

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad 

XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 

odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

           Radny Wojciech Rojek zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokółu z 

poprzedniej sesji Rady Gminy Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej 

sprawie nie było. Za przyjęciem wniosku radnego Wojciech Rojka głosowało 15 radnych. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska otworzyła dyskusję . Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego 

przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych  

      w okresie międzysesyjnym. 

 

            Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła informację o działaniach 

podjętych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6. Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Przemysław Herner zapytał, co słychać w sprawie budowy wodociągu w miejscowości 

Brzezinka. 

 

Zdzisław  Czajka  wnioskował o: 

- wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie warunków korzystania z sal 

gimnastycznych na terenie naszej gminy i opracowanie nowego regulaminu 

określającego m.in. limity godzin korzystania nieodpłatnie przez zrzeszone 

organizacje sportowe, dodatkowe zwolnienia okolicznościowe, warunki korzystania, 

proponując np. 2 zł za godz. korzystania od osoby, w celu uzyskania dochodu 

przeznaczonego na wysokie koszty utrzymania obiektów, 
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-  zwrócił się  do p. wójta  o jeszcze większe otwarcie się na  potrzeby mieszkańców 

gminy wynikające z postulatów radnych, wniosków składanych przez rady sołeckie 

oraz mieszkańców gminy wnioskując o coroczne-cykliczne wykonywanie prac 

zaplanowanych w budżecie gminy, a mianowicie najpóźniej przed „Dniami Gminy 

Zwierzyn” dokonanie naprawy i malowania wiaty, ławek i ogrodzeń przy boisku 

sportowym w Zwierzynie, wykonanie przeglądu i naprawy ogrodzeń cmentarzy oraz 

w miarę potrzeb wykonanie remontu i malowania przystanków autobusowych. 

 

Jacek Podsiadło  zgłosił lampy uliczne w Przysiece, naprzeciwko starej żwirowni, które się 

palą pomimo iż inne są już wyłączone. 

 

Wojciech Rojek  zapytał: 

- jakie stanowisko zapadło w sprawie proponowanego dowozu dzieci z Górek 

Noteckich do gimnazjum w Zwierzynie,  

- czy planuje się wykaszanie poboczy na drogach gminnych i prosił o zgłoszenie do 

powiatu o wykaszanie poboczy na ich drogach, 

-  wnioskował o interwencję w sprawie zalewanego korytarza w szkole w Górkach 

Noteckich. 

 

Edward  Podsiadło zapytał dlaczego jest zamknięta (szlabany na przejeździe) droga gminna 

obok Eurovi prowadząca przez przejazd kolejowy i dalej do lasu. 

 

Maria  Rachańska wnioskowała o: 

- naprawę ławek dla widzów przy boisku sportowym w Zwierzynie,  

- zobowiązanie osób odpowiedzialnych za porządek wokół boiska, aby po imprezach i 

zawodach sportowych nie pozostawiali śmieci, na co skarżą się mieszkańcy posesji 

znajdujących się przy boisku, 

- wykonanie parkingu dla pojazdów przy skrzyżowaniu  ul. Strzeleckiej i Wojska 

Polskiego w Zwierzynie, gdyż parkowane pojazdy przy ul. Wojska Polskiego 

utrudniają ruch na tym odcinku. 

 

Sebastian Hanys wnioskował o: 

- uwzględnianie w remontach dróg gruntowych drogi Górecko-Górczyna prowadzącej 

do posesji p. Głowiak, Piotrowskich i Lisieckich, której remont do tej pory był 

pomijany, 

-  zgłoszenie wniosku do Starostwa Powiatowego w Strzelach Krajeńskich, aby 

wymiana nawierzchni na drodze powiatowej w Górecku była uwzględniona w 

Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. 

 

Mirosław Gniewczyński zapytał: 

- czy po wybudowaniu biblioteki wiejskiej zostanie zlikwidowana biblioteka w ZPO w 

Górkach Noteckich, jeżeli tak, to jakie są przewidywane oszczędności, twierdząc, że 

jego zdaniem zasadne jest utrzymanie dwóch bibliotek, 

-  wnioskował o zabezpieczenie terenu  w ten sposób, aby po wybudowaniu wiejskiej 

biblioteki i wyłożeniu polbruku nie spowodować jeszcze większego poziomu wody 

poopadowej z tego terenu na ulicach Cmentarnej i Kurowskiej, przypominając, że 

powyższa sprawa była wielokrotnie przedstawiana na sesjach RG Zwierzyn i w 

dalszym ciągu systematycznie zalewana jest posesja pani B. Sawoch, 

-  
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-  zapytał, jakie podjęto decyzje w sprawie reorganizacji działalności ZPO w Górkach 

Noteckich po spotkaniu z nauczycielami, rodzicami i radnymi w związku z 

małoliczebnymi niektórymi klasami, czy podjęto decyzje finansowe ograniczające 

wydatki w gminnej oświacie,  

- czy podjęto działania dotyczące zabezpieczenia przed utratą ciepła przez instalację 

wentylacyjną na hali sportowej w ZPO w Górkach Noteckich, gdyż ubytki ciepła 

powodują znaczne straty finansowe na ogrzewanie obiektu, a  zimą jest niska 

temperatura, 

-  stwierdził, że w związku z licznymi usterkami na hali sportowej (część już usunięto), 

pozostała część czeka na usunięcie można wysnuć wniosek, że wina jest po stronie 

wykonawców, jak i po stronie inspektora nadzoru, zadając jednocześnie pytanie, czy 

podjęto kroki zmierzające do odzyskania środków finansowych i napraw usterek w 

ramach gwarancji. 

 

Leokadia Leśniewska  wnioskowała o: 

- konserwację i naprawę lamp przydrożnych w Błotnie i Gościmcu, stwierdzając, że od 

kilku dni naprzeciwko posesji p. Cz. Skurskiego świeci się lampa,  

- naprawę drogi powiatowej w Gościmcu, gdyż naprawiono część drogi do mostku, a 

zapomniano o reszcie drogi, chyba tej w najgorszym stanie,   

- podziękowała  również wójtowi za naprawę i konserwację płotu w Gościmcu wokół 

budynku ośrodka zdrowia. 

 

Tomasz Pajtel zapytał: 

- czy na ścieżkę rowerową od poczty w Górkach Noteckich do mostku jest jeszcze okres 

gwarancji, gdyż jest na niej pęknięcie, jednocześnie wnioskował o ustawienie zakazu 

wjazdu samochodami na ścieżkę, 

- jak wygląda sprawa gwarancji sali  w Górkach Noteckich. 

 

Robert Wcisło wnioskował o: 

- naprawę drogi od mostu do posesji p. Kuświk,  

- naprawę drogi od mostu do bloków na terenie byłego PGR, zwłaszcza załatanie dużej 

dziury przy posesji p. Hoboczek, gdyż po opadach z powodu braku odprowadzenia 

wody nie ma możliwości przejazdu, 

- zlikwidowanie  pęknięć asfaltu, wybrzuszeń i dziur po odwiertach na ścieżce 

rowerowej na trasie Przysieka-Górki Noteckie, 

-  naprawę dróg na terenie miejscowości Górczyna (wnioski zgłaszane wyłącznie na 

piśmie). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 6. 

 

7. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 

Janusz Lessnau  sołtys Górecka zapytał, czy to już koniec remontu drogi powiatowej do 

Górecka, gdyż prace wykonano tylko na części jej.  

 

Jadwiga Przybyszewska wnioskowała o gwarancyjny remont sali wiejskiej w Błotnie, gdyż 

uwidoczniło się  dużo usterek. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7.  

 



 

5 

 

8. Absolutorium dla Wójta Gminy Zwierzyn za 2011 rok; 

 

a) odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze o przedłożonym przez Wójta Gminy Zwierzyn sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Zwierzyn za 2011 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy 

Zwierzyn, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że wszyscy 

radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011r. wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Zwierzyn wg stanu na dzień 31 grudnia 2011r. 

Wszystkie komisje na posiedzeniach analizowały sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2011r. oraz sprawozdanie finansowe za 2011r. i zaopiniowały pozytywnie. 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy odczytała uchwałę nr 251/2012 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 kwietnia 2112r. w sprawie 

wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2011r. wraz z 

informacją o stanie mienia Gminy Zwierzyn (uchwała Składu Orzekającego RIO w 

załączeniu do protokołu). 

 

b) odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu 

Gminy Zwierzyn za 2011r. i przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Zwierzyn w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn, 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn z dnia 07 maja 2012r. w sprawie 

wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn oraz załącznik do uchwały – 

opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Zwierzynie o wykonaniu budżetu Gminy 

Zwierzyn za 2011r. (uchwała komisji rewizyjnej w załączeniu do protokołu). 

 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze  o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi, 

 

Zdzisław Czajka przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn odczytał 

uchwałę nr 272/2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 10 maja 2012r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Zwierzyn dotyczącym udzielenia absolutorium wójtowi (uchwała Składu 

Orzekającego RIO w załączeniu do protokołu). 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem 

uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XXI/96/2012 w załączeniu do protokółu).  

 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z 

tytułu wykonania budżetu za 2011 rok, 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zwierzyn z tytułu wykonania budżetu za 

2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XXI/97/2012 w załączeniu do protokółu).  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn złożyła gratulacje Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu 

Wójtowi Gminy Zwierzyn, życząc dalszych sukcesów w pracy, wytrwałości i rzetelności. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie; 

 

a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, stanowiącej działkę 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 143 położoną w obrębie Żółwin o 

powierzchni 0,03 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej, stanowiącej działkę oznaczoną numerem ewidencyjnym 143 

położoną w obrębie Żółwin o powierzchni 0,03 ha (opinia nr 87/2012 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy poinformował, że wpłynął wniosek p. Korsaka 

mieszkańca Zwierzyna o wykupienie budynku sali wiejskiej w Żółwinie z przeznaczeniem na 

uruchomienie punktu handlowego w tym miejscu. Sala nadaje się do remontu, dla nas jest ona 

tylko balastem. Dlatego dzisiaj przedstawiany jest projekt uchwały, sprzedaż odbędzie się w 

przetargu nieograniczonym. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy prowadzono konsultacje w tej sprawie, 

chociażby z radą sołecką. 

 

Wójt gminy stwierdził, że temat sali był poruszany na zebraniach wiejskich, gdzie 

mieszkańcy kazali pozbyć się tego balastu. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, stanowiącej działkę 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 143 położoną w obrębie Żółwin o powierzchni 0,03 ha 

pod głosowanie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

radnych ( Uchwała Nr XXI/98/2012 w załączeniu do protokółu).  

 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2012r., 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2012r. (opinia nr 88/2012 w załączeniu do protokołu). 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy zapoznała ze zmianami wprowadzonymi do projektu 

uchwały.  

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 
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sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych ( Uchwała Nr XXI/99/2012 w 

załączeniu do protokółu). 

 

10 .Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi informując, że:  

- w sprawie wodociągu w Brzezince są przygotowani na rozpisanie przetargu, ale 

czekają na termin podpisania umowy z Marszałkiem Województwa,  

- do utrzymania sal sportowych nie dokładamy dużo, sala w Zwierzynie zarabia na 

siebie.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz stwierdził, że w gminie Zwierzyn jest ustalone 40 zł/h za 

wynajem sal sportowych i nie jest to mało.  

 

Radny Mirosław Gniewczyński poinformował, że w Górkach Noteckich z bezpłatnego 

użyczenia sali korzysta więcej zespołów sportowych i dlatego sala nie zarabia na siebie. 

 

c.d. odpowiedzi wójta; 

- w tym roku zaplanowano prace na cmentarzu w Zwierzynie i nie można się 

rozdrabniać na inne zadania, boisko sportowe i jego otoczenie należy do klubu 

sportowego „Pionier” i on jest odpowiedzialny za estetykę wokół boiska, jest ekipa 

pracowników interwencyjnych i postaramy się przy ich pomocy poprawić wygląd 

terenu wokół boiska, 

- w sprawie lamp w Przysiece były wysyłane pisma, zgłosimy sprawę ponownie,   

- po spotkaniu w sprawie oświaty nic się nie zmieniło, przyszła klasa I gimnazjum w 

Górkach Noteckich pozostanie na miejscu, ale problem finansowy dalej istnieje, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że uświadomiono nam, że to coś nie tak, 

żeby gimnazjalista w wieku 13 lat dojeżdżał do szkoły. Znalazłem oszczędności na pewnych 

etatach w szkole (logopeda, pedagog, biblioteka). Zauważyłem, że coś złego zaczyna się 

dziać w szkole w Górkach Noteckich, gdyż nauczyciele zaczynają nami manipulować. W 

przyszłym roku będzie podobny problem z dwójką dzieci w pierwszej klasie. 

 

c.d. odpowiedzi wójta; 

- znaleziono przyczynę zalewania korytarza w szkole w Górkach Noteckich, temat 

zostanie załatwiony,  

- staramy się i wykaszamy pobocza dróg gminnych w ramach wolnych środków, jednak 

wiadomo, że jeżeli brakuje pieniędzy na remonty dróg, to i wykaszanie nie wchodzi w 

rachubę,  

- szlaban na drodze obok Eurovi uważa się za zasadny, gdyż ogranicza on dostęp do 

stacji pomp, a zarazem lasy państwowe zabraniają wjazdu do lasu, tak, że wjazd na tą 

drogę jest tylko w razie konieczności,   

- stan techniczny drogi Górecko-Górczyna jest dobry, zastrzeżenia tylko można przyjąć 

do pobocza,  

- odwodnienie ul. Cmentarnej może uzyskałoby się przez zebranie jeszcze 5 cm 

warstwy ziemi, spróbujemy wyczyścić jeszcze studzienkę na skrzyżowaniu.  

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że należy wyczyścić dwie studzienki, a 

mieszkańcy powinni posprzątać drogę przy krawężnikach.  
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Andrzej Wiśniewski sekretarz poinformował, że chcą , żeby większość godzin przeszło do 

nowej biblioteki, jeżeli nie będzie możliwości przenieść jej całej. Ponosimy duże koszty 

budowy, dlatego chcemy tak to rozwiązać.  

 

c.d. odpowiedzi wójta; 

- wykonano remont na części drogi powiatowej w Gościmcu, gdyż na fragmencie od p. 

Kowalczyk planowana jest chyba nakładka,  

- ścieżka rowerowa nie jest już na gwarancji,  

- usterki na sali sportowej w Górkach Noteckich nie przepadają, mają być zrobione w 

ramach gwarancji, na miesiąc lipiec ustalamy termin poprawek z wykonawcą.  

 

Radny Mirosław Gniewczyński poinformował, że odbyło się gorące spotkanie w Górkach 

Noteckich w sprawie oświaty w gminie. Jest to sprawa, która wymaga rozwagi i 

podejmowania rozsądnych decyzji. Złe jest rozwiązanie ogrzewania sali w Górkach 

Noteckich, czy podjęto w związku z tym jakieś działania. Jeżeli chodzi o tych dwoje dzieci w 

klasie, należałoby zorganizować spotkanie z rodzicami tych dzieci, żeby znaleźć kompromis. 

 

Radny Wojciech Rojek – my rozumiemy, że gmina chce jak najlepiej ale, żeby było dobrze, 

to trzeba z czegoś zrezygnować. Nie słyszałem o żadnej zmowie nauczycieli, oni też są 

zdezorientowani. 

 

Radny Mirosław Gniewczyński stwierdził, że była przedstawiana sytuacja dowozu dzieci z 

Górecka do gimnazjum w Górkach Noteckich na przełomie jednego roku, należałoby to 

rozważyć na przełomie kilku lat. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt – zaskakujemy może z klasą I gimnazjum, gdyż 

dowiedzieliśmy się o sytuacji dopiero po złożeniu arkuszy. Nikt jednak nie rozmawiał z 

dziećmi z zerówki, gdzie w przyszłym roku szykuje się dwójka dzieci do I klasy. Dowożenie 

dzieci z Górecka jest nieopłacalne, gdyż jeżeli nie ma obsady, to są dodatkowe koszty. Nie 

tracimy przy dowozach dzieci z Przyłęgu i Wełmina, gdyż po drodze zabierane są dzieci, 

którym płaciliśmy za dowóz. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, że oświata jest taką instytucją, w której nie 

ma stabilności. Drastycznie spada liczba dzieci w Górkach Noteckich, taki spadek 

odnotowuje się też i w Polsce. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG podsumowując stwierdziła, że mamy młode 

społeczeństwo, które wymaga dodatkowych konsultacji, dodatkowych zajęć. W tej sprawie 

obraz ma dyrektor szkoły, który powinien wiedzieć ile godzin potrzeba np. dla logopedy, 

pedagoga, czy świetlicowej. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, że; 

- wszyscy radni w terminie złożyli świadczenia majątkowe, 
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- odczytała zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do 

uchwały nr XX/92/2012 Rady Gminy Zwierzyn z dnia 25 kwietnia 2012r. w sprawie 

przyjęcia Statutu Celowego Związku Gmin SG05, 

-  zapoznała z opinią komisji heraldycznej w sprawie projektu herbu i flagi gminy 

Zwierzyn. 

 

Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej Rady Gminy Zwierzyn odczytał protokół  nr 12/2012 z wyjazdowego 

posiedzenia komisji odbytego w dniu1 16 maja 2012r. 

 

16.Zamknięcie XXI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 

Sierocińska o godzinie 12
15  

zamknęła obrady XXI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  

 

 

 

        Protokółowała:                                                         P r z e w o d n i c z y ł a:       

 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 

   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 

 


